
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Tirsdag d. 9. januar 2024 
Tidspunkt: 17:00 - 19:00 
Mødested: Mødelokale 1, Blåvandshuk Skole, Oksbøl  
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Jørgen Søndergård 
Monica Lykke Nielsen - afbud 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Andersen 

Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup

 
 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Præsentationsrunde til ære for den 
nytiltrådte skoleleder Thomas Wollerup 
Ad. 1 - % 
Ad. 2 – Der arbejdes på en afklaring af de 
trafikale forhold i forhold til at Diamanten 
skal være børnehave. 
der orinenteredes om div. ansættelser. Fx er 
Jette Lübker ansat som afd.leder for 
indskolingen. 
Ad. 3 – møde afholdes onsdag 
Ad. 4 – elevrødderne gennemgår hvad der er 
snakket om på deres møder.  
Snak om hvordan skolebestyrelsen kan høre 
fra det lille elevråd på BHSK, som pt ikke er 
rep. i skolebestyrelsen. 
Ad. 5 - % 

2.  Princip for underretning af hjemmene om 
elevernes udbytte af undervisningen 
- Status fra arbejdsgruppen 

Der er endelig lagt et forberedelsesmøde i 
kalenderen.  
23/1-24 

3.  Elevfravær 
- Drøftelse af vores tal – hvad kan de være 
et udryk for?  

Tallene viser at elevfravær er generelt 
stigende på kommunens skoler. 



 

Bilag: se link; De lokale børn bliver oftere 
hjemme fra skolen: Det er særligt en type 
fravær, der stiger - se hvordan det ser ud 
på din lokale skole her  jv.dk 

Thomas forklarer hvordan han ser årsager og 
forklaringer generelt og vurderer på tallene 
for Blåvandshuk Skole specifikt. 
Bestyrelsen diskuterer årsager til fravær og 
udviklingen i tallene. 
Elevrådet giver sit bud på årsager til 
elevfravær. 
Thomas præsenterer sin holdning til 
ekstraordinær frihed. 
Bestyrelsen debatterer for og imod. 
Det besluttes at ledelsen forfatter en 
fællesholdning til forventninger under 
ekstraordinær frihed. 
Snak om hvordan elevfravær registreres. 

4.  Gennemgang af udkast til revideret årshjul 
for arbejdet i skolebestyrelsen.  
(Udkast formidles mandag) 

Helene gennemgik ændringsforslag til 
årshjulet møde for møde. 
Enkelte elementer vendtes af bestyrelsen. 
Thomas spurgte til proceduren for 
principarbejdet. 
Bestyrelsen diskuterede for og imod større 
medarbejderinddragelse i principarbejdet. 
Fokuspunkt for de kommende skoleår 
foreslås og debatteres. 
Der udsendes et endeligt årshjuls i 
nærmeste fremtid. 
Kort snak om hvordan der føres tilsyn med 
de eksisterende principper. 
Det diskuteredes hvorvidt det er en idé at 
oprette et advisory board. 
Dette dagsordenssættes på næste møde. 

5.  Proces for suppleringsvalg til 
skolebestyrelsen 

Der søges information fra de skoler der i den 
seneste tid har haft suppleringsvalg. 
Det diskuteredes om man skal overgå til 
forskudte valg. 

6.  Lukket punkt  
7.  Eventuelt  

 
Kommende møder: 

- Opfølgning på økonomi/budget 
- Arbejdsgruppe om underretning af hjemmene i forbindelse med elevernes udbytte af 

undervisningen 
- Skole/hjem samarbejdet revideres, det kunne evt. komme til at indeholde et afsnit om 

kommunikation 
- Digital dannelse tages op, det kan være et fyraftensmøde  
- Princip for underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen. 

 


